



Protokoll - rådsmöte nr. 7, HT 2022  
**Tisdag den 6 september 2022, kl. 17:00 - 20:00**  
Slutlig mötestid: 17:02 - 18:48  
**Digitalt möte via Zoom**

<b>Kallade - (roll i mötet)</b>	<b>Närvaro</b>
Elin Englund	Anmäld frånvaro
Evelina Siska - (ordförande)	Närvarande
Victor Nåhls - (sekreterare)	Närvarande
Jacob Björnberg	Frånvarande
Linnéa Lingemark	Närvarande
Nima Nikaein - (justerare)	Närvarande
Dennis Engström	Delvis närvarande <sup>1</sup>
Anna Westberg	Närvarande
Sophia Aleman	Närvarande
Leopold Rengård	Delvis närvarande <sup>2</sup>
Andreas Zheng Svensson	Delvis närvarande <sup>3</sup>
Klara Zethraeus	Närvarande
SUS Studentombud, Emelie Baiden	Delvis närvarande <sup>4</sup>

---

<sup>1</sup> Under **punkt 4.a** - Fakultetsnämnden: Nima Nikaein och Sophia Aleman informerar.

<sup>2</sup> Under **punkt 2.e** - Anmälan av eventuella övriga punkter till dagordningen.

<sup>3</sup> Som ovan.

<sup>4</sup> Som ovan.

## **1. Mötets öppnande**

Evelina Siska förklarade mötet öppnat kl. 17:02.

## 2. Mötesformalia

### a. Upprättande av närvarolista

Röstlängd: **7 av 12**

Mötet konstaterades beslutsfärdigt.

---

Punkten behandlades åter under **punkt 2.e - Anmälan av eventuella övriga punkter till dagordningen:**

Röstlängd: **9 av 12**

---

Punkten behandlades åter under **punkt 4.a - Fakultetsnämnden: Nima Nikaein och Sophia Aleman informerar:**

Röstlängd: **10 av 12**

### b. Val av mötesordförande

Evelina Siska föreslog

- Att välja Evelina Siska till mötets ordförande.

Mötet beslutade

- Att välja Evelina Siska till mötets ordförande.

### c. Val av sekreterare

Evelina Siska föreslog

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare.

Mötet beslutade

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare.

**d. Val av justerare**

Evelina Siska föreslog

- Att välja Nima Nikaein till mötets justerare.

Mötet beslutade

- Att välja Nima Nikaein till mötets justerare.

**e. Anmälan av eventuella övriga punkter till dagordningen**

Evelina föreslog

- Att göra följande tillägg i dagordningen:
  - **Punkt 5.G** – *Möte om flärpar under tentamen.*
  - **Punkt 5.H** – *Examensarbete och praktik.*

---

**Andreas, Emelie och Leopold infann sig på mötet kl. 17:05.**

**Mötet behandlade punkt 2.a.**

---

**f. Godkännande av föregående mötesprotokoll**

Punkten bordlades till nästa mötestillfälle.

**g. Godkännande av dagordning**

Mötets ordförande föreslog

- Att godkänna dagordningen med följande ändringar:
  - Tillägg angivet under första delen av **punkt 2.e.**

Mötet beslutade

- Att godkänna dagordningen med ovan föreslagna tillägg.

### **3. Information från kåren**

Emelie introducerade sig, samt berättade

- Att reglerna för utbildning och examination kommer att revideras.
- Att Linjerådet för tillfället har möjlighet att söka projektpengar via ”Resurser till Campus” med start i början av oktober. Ytterligare information kommer att skickas ut vid ett senare tillfälle.
- Att kårvalet har avslutats.
- Att ärendehanteringens är just nu tillfälligt stängd till följd av svårigheter med rekrytering.

#### 4. Information från ledamöter

##### a. Fakultetsnämnden: Nima Nikaein och Sophia Aleman informerar

Nima berättade att deras kommande möte blivit inställt.

---

Punkten behandlades åter innan **punkt 4.h - Stiftelsen för Juridisk**

*Fakultetslitteratur: Elin Englund informerar:*

Sophia berättade om vad Arbetsgruppen för strategier gjort:

- SU håller kommer arbeta med att göra om strategier och riktlinjer under hösten.
- Ett utkast kommer att skickas ut i november. Linjerådet bör granska detta och återkomma med eventuella synpunkter.

Evelina föreslog

- Att ge Sophia i uppdrag att anmäla en punkt till nästa mötestillfälle.  
Punkten skall behandla skapandet av en i Linjerådet intern arbetsgrupp som arbetar med de eventuella synpunkterna.

Mötet beslutade

- Att ge Sophia i uppdrag att anmäla en punkt till nästa mötestillfälle.  
Punkten skall behandla skapandet av en i Linjerådet intern arbetsgrupp som arbetar med de eventuella synpunkterna.

---

**Dennis infann sig på mötet kl. 17:10.**

**Mötet behandlade punkt 2.a.**

---

**b. Utbildningsutskottet: Victor Nåhls, Linnéa Lingemark och Dennis Engström informerar**

Victor berättade att Utbildningsutskottets senaste möte blivit inställt.

**c. Lärarförslagsnämnden: Klara Zethraeus informerar**

Klara berättade att Lärarförslagsnämnden hittills inte haft några möten.

Nästkommade möte sker den 3 oktober.

**d. Arbetsmarknadsrådet: Andreas Zheng Svensson informerar <sup>5</sup>**

Punkten bordlades.

**e. Institutionsstyrelsen: Evelina Siska och Anna Westberg informerar**

Punkten bordlades.

**f. Kassören informerar: Klara Zethraeus informerar**

Punkten bordlades.

**g. JURO: Leopold Rengård informerar**

Leopold berättade

- Att JURO har haft ett möte.
- Att enkäten om psykisk ohälsa bland juriststudenter snart kommer att publiceras.

---

<sup>5</sup> Redaktionell ändring. Namn som ej hör till togs bort.



- Att det snart skickas ut mer information kring hur enkäten kommer marknadsföras.

---

### Mötet behandlade punkt 4.a.

---

#### **h. Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur: Elin Englund informerar <sup>6</sup>**

Punkten bordlades.

#### **i. Jämlikhets- och studerandeskyddsombud: Andreas Zheng Svensson informerar**

Andreas berättade

- Att han har haft ett möte med RALV. Där bland om kontaktvägar för upplevda trakasserier.
- Att RALV upplever det som ett problem att Linjerådet årligen byter representant. Det upplevs svårt att föra ett långsiktigt arbete när ledamöter ständigt byts ut.

Evelina föreslog

- Att Andreas ihop med Evelina och eventuella intresserade sätter ihop en intern arbetsgrupp som skall utreda huruvida det skulle gå att utöka rollen till exempelvis två år, och hur det i så fall skulle göras.

---

<sup>6</sup> Redaktionell ändring. Punktens titel korrigerades **från** *Stiftelse för Juridisk Facklitteratur* **till** *Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur*.

Mötet beslutade

- Att Andreas ihop med Evelina och eventuella intresserade sätter ihop en intern arbetsgrupp som skall utreda huruvida det skulle gå att utöka rollen till exempelvis två år, och hur det i så fall skulle göras.

Dennis föreslog att man borde uppmuntra att sitta i Linjerådet i två år.

Därutöver informerades det om att Linjerådet tidigare har haft ytterligare en plats i RALV, men att detta reducerats till en. Under nästa möte med RALV uppmanades det att framföra önskemålet att åter införa två platser för Linjerådet, med motivationen att det potentiellt skulle kunna förenkla problemet gällande kontinuitet.

**j. Centrala studeranderådet: Elin Englund och Dennis Engström  
informerar**

Punkten bordlades.

**k. Ev. övriga arbetsgrupper och nätverk**

**i. Arbetsgruppen för Juridiska institutionens miljörepresentanter:**

**Jacob Björnberg informerar**

Punkten bordlades.

**ii. Budgetberedningen: Klara Zethraeus informerar**

Klara berättade

- Att Budgetberedningen fortfarande är vilande. Troligen kommer det fortsätta vara så även under den nuvarande terminen.

Evelina föreslog

- Att ordförandeparet (Elin och Evelina) ges i uppdrag att maila Budgetberedningen angående framtida möten.

Mötet beslutade

- Att ordförandeparet (Elin och Evelina) ges i uppdrag att maila Budgetberedningen angående framtida möten.

**iii. Arbetsgruppen för forsknings- och utbildningsstrategier: Sophia**

**Aleman informerar**

Punkten har redan behandlats under **punkt 4.a.**

**iv. Granskningsgruppen: Evelina Siska informerar**

Evelina berättade

- Att rapporten har skickats in.
- Att respons har inkommit från SUS.
- Att även Juridicum har svarat, med budskapet att innehållet är orättvist.
- Att Områdesnämnden tycker innehållet var en bra komplettering.
- Att Evelina och intuitionen kommer ha ett möte. Återkoppling kring detta sker under Linjerådets nästkommande möte.

**v. Terminsansvariga informerar**

Mötet informerade om vad som framkommit i kursutvärderingarna.

Anna och Nima bad att få återkomma vid ett senare mötestillfälle.

Evelina föreslog

- Att ge Evelina i uppdrag att anmäla en punkt till nästa mötestillfälle angående kursutvärderingar.

---

**Mötet hade paus mellan 17:56 och 18:05.**

---

## 5. Besluts- och diskussionspunkter

### A. Uppföljning från förra terminen

Punkten bordlades.

### B. Information / Uppdatering kring studentärenden

Evelina har inte noterat några särskilda ärenden i mejlen.

Mötet informerades om ett ärende. Elin är den som är inkopplad, och är vid behov den som får återkomma under ett uppkommande möte.

### C. Diskussion: Vad kan vi göra bättre detta halvår?

Anna önskade

- Att Linjerådets möten effektiviseras. Med detta innefattar att hålla mötets diskussioner relevanta, och i andra fall lämna dem till nästa mötestillfälle.

Dennis föreslog, i syfte att effektivisera mötena

- Att Linjerådets ledamöter börjar skicka in en små brödtexter på förhand. Dessa brödtexter ska handla om möten som respektive representant har varit på. På så sätt kan Linjerådet förbereda sig inför **punkt 4**, och mötena skulle då kunna flyta på snabbare.
- Att en gemensam kalender skapas, där respektive ledamots Linjerådsrelaterade möten läggs in. På så sätt blir det enkelt att få en fingervisning om Linjerådets arbete.

Evelina föreslog

- Att Elin och Evelina tills nästa mötestillfälle skall kolla på sätt att förbättra mötena.

Mötet beslutade

- Att Elin och Evelina tills nästa mötestillfälle skall kolla på sätt att förbättra mötena.

## **D. Diskussion och information: Juridicums extra pengar**

Nima berättade

- Att han har haft ett kort möte.
- Att diverse professorer har kommit med förslag på vad arvet kan användas till.
- Att Linjerådets förslag har framförts.
- Om de olika förslag som framfördes på mötet.
- Att Linjerådet bör vidareutveckla de förslag som vi är säkra på att vi vill förverkliga.

Evelina föreslog

- Att Nima ges i uppdrag att leda en mindre grupp som kan utreda och konkretisera Linjerådets förslag till ett av Linjerådets kommande mötestillfällen.

Mötet beslutade

- Att Nima ges i uppdrag att leda en mindre grupp som kan utreda och konkretisera Linjerådets förslag till ett av Linjerådets kommande mötestillfällen.

Förslag för gruppens arbete framfördes och innefattade

- Att fråga studenter vad de saknar och potentiellt utveckla förslag därigenom.
- Att läsa igenom Juridicums arbetsgrupps övriga förslag och se vad Linjerådet tycker.

### **E. Ansökan om verksamhetsbidrag från kåren**

Evelina föreslog

- Att Klara får behörighet att ansöka om verksamhetsbidrag.

Mötet beslutade

- Att Klara får behörighet att ansöka om verksamhetsbidrag.

### **F. Datum för kickoff**

Evelina berättade att Elin planerar en kickoff/-out med Linjerådet.

Evelina vill även ordna en afterwork.

Evelina föreslog

- Att Sophia ges i uppdrag att planera datum, plats, och boka eventuella bord.

Mötet beslutade

- Att Sophia ges i uppdrag att planera datum, plats, och boka eventuella bord.

### **G. Möte om flärpar under tentamen**

Evelina berättade om vad mötet handlar om. Linjerådet behöver en suppleant som kan gå på det nästkommande mötet.

Evelina föreslog

- Att Victor representerar Linjerådet på det kommande mötet om riktlinjer för examinationer.

Mötet beslutade

- Att Victor representerar Linjerådet på det kommande mötet om riktlinjer för examinationer.

## **H. Examensarbete och praktik**

Mötet behandlade punkten.



## **6. Övriga ärenden**

Punkten lämnades obehandlad.

## **7. Datum för nästa möte**

Evelina informerade om att nästa möte sker på tisdag den 4 oktober, kl. 17:00 - 20:00.

## 8. Mötets avslutande <sup>7</sup>

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat kl. 18:48.



Victor Nähls  
SEKRETERARE



Nima Nikaein  
JUSTERARE

---

<sup>7</sup> Redaktionell ändring. Formulering.

## **Beslutspunkter - sammanfattning**

### **Punkt 4.h.i**

- Att Andreas ihop med Evelina och eventuella intresserade sätter ihop en intern arbetsgrupp som skall utreda huruvida det skulle gå att utöka rollen till exempelvis två år, och hur det i så fall skulle göras.

### **Punkt 4.k.ii**

- Att ordförandeparet (Elin och Evelina) ges i uppdrag att maila Budgetberedningen angående framtida möten.

### **Punkt 5.D**

- Att Nima ges i uppdrag att leda en mindre grupp som kan utreda och konkretisera Linjerådets förslag till ett av Linjerådets kommande mötestillfällen.

### **Punkt 5.E**

- Att Klara får behörighet att ansöka om verksamhetsbidrag.

## **Varav till nästa mötestillfälle**

### **Punkt 4.a**

- Att ge Sophia i uppdrag att anmäla en punkt till nästa mötestillfälle. Punkten skall behandla skapandet av en i Linjerådet intern arbetsgrupp som arbetar med de eventuella synpunkterna.

### **Punkt 5.C**

- Att Elin och Evelina tills nästa mötestillfälle skall kolla på sätt att förbättra mötena.

**Punkt 5.F**

- Att Sophia ges i uppdrag att planera datum, plats, och boka eventuella bord.

**Punkt 5.G**

- Att Victor representerar Linjerådet på det kommande mötet om riktlinjer för examinationer.